
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

FORMANNSKAP 
 

Møtedato: 27.08.2012 Fra kl. 10:00 Til behandling: Sakene 123/12 - 126/12 

Møte nr: 11/2012 Til kl. 14:45 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Siv Anita Johnsen Brekke, Ronny Borge, Hege Harsvik, Tom Vidar Karlsen, Hege E. 

Larsen, Trine Nordvik Løkås, Jørn Stene, Kenneth Svendsen, Arne B. Vaag. 

 

Varamedlemmer: 

* 
 

Andre: 

Rådmann, kommunalsjef, enhetsleder skole, enhetsleder barnehage, skolefaglig rådgiver, 

personalsjef, økonomisjef, prosjektleder eiendom, formannskapssekretær, presse. 
 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 28.08.12 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Siv Anita Johnsen Brekke 

ordfører 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  28.08.12  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Merknader til innkalling: 

 Behandler først sak 124/12, 125/12 og 126/12, deretter orienteringssaker som ikke er 

unntatt offentlighet. Møtet lukkes på sak 123/12 og på orienteringssaker unntatt 

offentlighet (Personalmessige saker). 



 Jørn Stene (FL): Sterke meldinger på orienteringssaker f.eks. Sagatun. Kan vi komme 

med forslag? 

Ordfører svarte: Dette er orienteringssaker. Sak til behandling kommer senere. 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Orienteringer fra rådmannen som ikke er unntatt offentlighet: 

 Sagatun 

2 rapporter med målinger. Kommuneoverlegen sier det er et sykt bygg og rådmannen har 

vedtatt å stenge bygget. Mennesker bør ikke oppholde seg i bygget. Har sjekket opp 

alternativene: hotell, Fjellandsbyen, Røvika og dobbeltrom på sykehjemmet. Anbefaling 

er 2 reelle alternativer: Røvika og dobbeltrom på sykehjemmet. De pårørende og de 

ansatte har kommet med klart svar: Ikke Røvika. Da har vi bare et alternativ. Sjekker opp 

hvordan vi kan benytte dobbeltrom på sykehjemmet. 

Har ikke sjekket opp brakkerigg. Skal ta en ny sjekk med løsninger i Sulitjelma. 

Det første som må gjøres er å flytte de ansatte og brukerne ut av Sagatun.  

Vurdering ang. bygget vil komme opp som politisk sak etter at byggeteknisk vurdering 

og kostnadsoverslag er utarbeidet. 

Beregner å ha en byggeteknisk vurdering til neste kommunestyremøte. 

 Fauskebadet 

Engasjert en takstmann som går gjennom bygget. Vil ha en sak til kommunestyret 

hvorfor fuktproblemene har skjedd. 

 Sulitjelma skole.  

Vurderer om vi kan ta inn barnehagen inn i skolebygget. Er gjort en del fleksible 

endringer i grunnarbeidet slik at barnehage kan komme inn i bygget. Skal lage en sak om 

barnehage/skole til politisk behandling. 

 Eiendomsprosjektet.  

Prosjektleder Odd Arve Horsdal på plass. Innkalling til styringsgruppemøte på plass 

denne uka. Formannskapet fikk møte prosjektlederen. 

 Salg av konsesjonskraft.  

Kraftutvalget må møtes. 

 Mineralutvinning og olje/gass.  

Sak til kommunestyremøte i oktober. 

Leder i Fauna, Kristian Amundsen, og rådmann reiser til Stavanger i denne uka. Ser på 

hvor Fauske kan ha muligheter. Ser på muligheter for konferanse på Fauske. 

 Budsjettprosessen 2013. 

Hvordan skal vi ha prosessen? Skal rådmannen legge fram et budsjett eller skal vi ha en 

dialog mellom rådmannen og formannskapet? Skal det være en budsjettkonferanse? 

Tom Vidar Karlsen kom med følgende tilbakemelding: Budsjettkonferanse – felles 

utgangspunkt. Jobbe over 2 dager i grupper. 

Arne B. Vaag kom med følgende tilbakemelding: Budsjettkonferanse – Felles plattform 

og felles forståelse. Burde hatt fora for diskusjon. Kan også ha flere formannskapsmøter 

hvor vi diskuterer dette.  

Jørn Stene kom med følgende tilbakemelding: Slites med at rådmannen skal legge det 

frem budsjettet. 

Kenneth Svendsen kom med følgende tiulbakemelding: Budsjettkonferanse kan avverge 

misforståelser. 

Ordfører oppsummerte: Budsjettkonferanse i løpet av oktober. 

 Møte med fylkesråd for næring Arve Knutsen 7. september.  



Ordfører ber om at opposisjonen gir tilbakemelding til ordfører hvis noen ønsker å være 

med. 

 Konsekvensutredning E6 utenfor Fauske. 

Handelshøyskolen har kommet med forslag om de kan utarbeide konsekvensutredning. 

Skal rådmannen arbeide videre med dette? Formannskapet er positiv til dette. 

 

 

Orienteringer fra rådmannen som er unntatt offentlighet. Møtet lukket med hjemmel i 

kommunelovens § 31. 

 

 

Formannskapet vedtok å flytte møte mandag 29. oktober til mandag 22. oktober. 

 

 

 

Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

123/12 INNGÅELSE AV LEDERAVTALE MED RÅDMANN EVEN EDIASSEN 

124/12 FORSLAG TIL ENDRINGER I VALGLOVEN OG VALGFORSKRIFTEN 

- HØRING 

125/12 REFERATSAKER I PERIODEN 

126/12 TV-AKSJONEN NRK AMNESTY INTERNATIONAL 2012 - 

BEVILGNING TIL KOMMUNEKOMITE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



123/12: INNGÅELSE AV LEDERAVTALE MED RÅDMANN EVEN EDIASSEN  
 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte forslag til lederavtale inngås mellom rådmann Even Ediassen og Fauske 

kommune v/formannskapet. 

 

 

FOR-123/12 VEDTAK-  27.08.2012 
 

Møtet ble lukket under debatten med hjemmel i kommunelovens § 31. 

 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Avsnitt 3 under punkt 1.5 i lederavtalen som lyder: 

«I ovennevnte vurdering skal det tas hensyn til om rådmannen er gitt realistiske 

muligheter og støtte til å nå målene.» 

Utgår av lederavtalen. 

 

Tom Vidar Karlsen (AP) foreslo: 

3. avsnitt i pkt. 1.2 strykes. 

 

Ordet «Formannskapet» i 2. setning i pkt. 1.3 endres til : «Et utvalg bestående av 3 

personer oppnevnt av Formannskapet» … skal årlig osv. 

 

Pkt. 1.6: Innværende avtale løper fra 01.01.12 til 31.12.12. 

 

 

FL’s forslag ble forkastet med 6 mot 3 stemmer. 

AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

Innstillingen med endringer ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Tom Vidar Karlsen (AP) foreslo som utvalg: 

 Ordfører Siv Anita Johnsen Brekke 

 Varaordfører Ronny Borge 

 Opposisjonsleder Jørn Stene 

 

AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Vedlagte forslag til lederavtale inngås mellom rådmann Even Ediassen og Fauske 

kommune v/formannskapet med følgende endring: 

3. avsnitt i pkt. 1.2 strykes. 

 

Ordet «Formannskapet» i 2. setning i pkt. 1.3 endres til : «Et utvalg bestående av 3 

personer oppnevnt av Formannskapet» … skal årlig osv. 

 

Pkt. 1.6: Innværende avtale løper fra 01.01.12 til 31.12.12. 

 

Som utvalg oppnevnes: 



 Ordfører Siv Anita Johnsen Brekke 

 Varaordfører Ronny Borge 

 Opposisjonsleder Jørn Stene 

 

 

124/12: FORSLAG TIL ENDRINGER I VALGLOVEN OG 

VALGFORSKRIFTEN - HØRING  
 

 

FOR-124/12 VEDTAK-  27.08.2012 
 

Ordfører foreslo: 

Formannskapet sender saksbehandlers vurderinger som kommunens høringsuttalelse. 

 

Ordførers forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

125/12: REFERATSAKER I PERIODEN  
 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

FOR-125/12 VEDTAK-  27.08.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

126/12: TV-AKSJONEN NRK AMNESTY INTERNATIONAL 2012 - 

BEVILGNING TIL KOMMUNEKOMITE  
 

INNSTILLING : 
 

Formannskapet bevilger inntil kr. 15.000,- fra formannskapets disp.kto. 1470-1020-1001 

til kommunekomiteens arbeid i forbindelse med TV-aksjonen NRK Amnesty 

Internasjonal 2012. 

 

 

FOR-126/12 VEDTAK-  27.08.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Formannskapet bevilger inntil kr. 15.000,- fra formannskapets disp.kto. 1470-1020-

1001 til kommunekomiteens arbeid i forbindelse med TV-aksjonen NRK Amnesty 

Internasjonal 2012. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


